

PRAYERS.

The Honorable Mr. *Burns* laid before the House the Report of the Commissioners appointed for the relief of Insane Persons and for the support of Foundlings, for the District of Three-Rivers, pursuant to the directions of the Act of the 1st year of His present Majesty's Reign, cap. 18.

ORDERED, That the said Report do lie on the Table.

The Speaker presented a Petition from Mr. *P. L. Letourneux*, of the City of Montreal, with twenty-one documents in support of the same, praying Legislative aid, to be admitted to practice as Advocate, Attorney, Counsel and Proctor, in all His Majesty's Courts of Justice in this Province.

ORDERED, That the said Petition and papers accompanying the same do lie on the Table.

The Honorable Mr. *Taschereau* presented a Petition from the Magistrates of the City of Quebec, respecting the Watch and Night Lights of that City.

ORDERED, That the said Petition do lie on the Table.

The Speaker declared this Assembly continued to Monday next at three o'clock in the afternoon, the House so decreeing.

MONDAY, 24th DECEMBER.

THE Members convened, were :

The Honorable the Chief Justice, Speaker ;

The Honorable

*Messrs. Irvine,
Perceval,
De Salaberry,
Burns,
Taschereau.*

PRAYERS.

The Honorable Mr. *Taschereau* laid before the House a second Report of the Commissioners appointed to secure the Inhabitants of the Inferior District of Gaspé in the possession and enjoyment of their lands, in pursuance to the directions of the Act of the 59th Geo. III. specified in the Schedule or Abstract accompanying their Report of the last year.

ORDERED, That the said Report do lie on the Table.

The Speaker declared this Assembly continued to Monday next at three o'clock in the afternoon, the House so decreeing.

MONDAY, 31st DECEMBER.

THE Members convened, were :

The Honorable the Chief Justice, Speaker ;

The Honorable

*Messrs. Revd. J. O. Plessis, Bishop of
the Roman Catholic Church of
Quebec,
Irvine,
Perceval.*

PRIERES.

L'Honorable Mr. *Burns* a mis devant la Chambre le Rapport des Commissaires appointés pour le soulagement des Personnes dérangées dans leurs esprits, et pour le soutien des Enfants trouvés, pour le District des Trois-Rivières, conformément aux directions de l'Acte de la première Année du Règne de Sa présente Majesté, Chap. 18.

ORDONNE', Que le dit Rapport reste sur la table.

L'Orateur a présenté une Pétition de Mr. *P. L. Letourneux* de la Cité de Montréal, avec vingt-et-un documents au soutien d'icelle, demandant l'aide de la Législature pour être admis à pratiquer comme Avocat, Procureur, Conseil et Solliciteur dans toutes les Cours de Justice de Sa Majesté en cette Province.

ORDONNE', Que la dite Pétition, et les papiers qui l'accompagnent, restent sur la Table.

L'Honorable Mr. *Taschereau* a présenté une Pétition des Magistrats de la Cité de Québec, relativement au Guêt et Flambeaux de nuit dans la dite Cité.

ORDONNE', Que la dite Pétition reste sur la Table.

L'Orateur a déclaré cette Assemblée continuée à Lundi prochain, à trois heures de l'après-midi, la Chambre l'ordonnant ainsi.

LUNDI, 24e. DECEMBRE.

LES Membres assemblés ont été :

L'Honorable Juge en Chef, Orateur ;

Les Honorables

*Messrs. Irvine,
Perceval,
De Salaberry,
Burns,
Taschereau.*

PRIERES.

L'Honorable Mr. *Taschereau* a mis devant la Chambre un second Rapport des Commissaires appointés pour assurer aux Habitans du District Inférieur de Gaspé, la possession et jouissance de leurs Terres, conformément aux directions de l'Acte de la 59e. de Geo. III, tel que spécifié dans la Cédule ou l'Extrait accompagnant leur Rapport de l'an dernier.

ORDONNE', Que le dit Rapport reste sur la Table.

L'Orateur a déclaré cette Assemblée continuée à Lundi prochain, à trois heures de l'après-midi, la Chambre l'ordonnant ainsi.

LUNDI, 31e. DECEMBRE.

LES Membres assemblés ont été :

L'Honorable Juge en Chef, Orateur ;

Les Honorables

*Messrs. Révd. J. O. Plessis, Evêque de
l'Eglise Catholique Romaine
de Québec,
Irvine,
Perceval.*